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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2010-09-02 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Gun Karlsson, Marie Binglöv, 

Carl Ragnarsson 
  
1. Mötets öppnande 
 Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 

4. Val av justerare 
 Marie Binglöv utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 

6. Ekonomirapport 
• Klubbens ekonomi är fortsatt god. 
• Deltagandet på våra tävlingar har ökat även denna sommar vilket är glädjande. 
• Klubben kommer att göra en del investeringar när det gäller kontorsmöbler, projektor 

med mera. 
• Klubben har fått en del nya ”utsocknes” medlemmar p g a våra lag i Allsvenskan. 

Frågan togs upp hur vi skall göra om dessa spelare begär övernattningsbidrag då de 
aldrig kommer att spela kvällstid på klubben. Styrelsen beslutade att eventuella bidrag 
skall hämtas personligen på klubben. 

    

7. Tävlingsrapport 
• KM-lag med handikapp är det som är närmast i tiden, spelas 9, 16 och 23 september. 
• DM-lags grundomgång kommer i år att spelas med ett nytt upplägg, två stycken 12-

brickors matcher varje spelkväll i stället för en match över 24 brickor. 
• Söndagsbridgen startar igen 12 september. 

 
8. Trivselkommitténs rapport 
 Damtävling kommer att spelas 3 oktober. Inbjudan är uppsatt på klubben. 
 

9. Rapport från FSB och DFB 
• ÖMBF håller årsmöte i vår lokal den 11 september. 
• Från FSB finns för tillfället inget att rapportera. 

 
10. Övriga frågor 

• Inga motioner har inkommit till årsmötet. 
• 1 förslag har lämnats i förslagslådan: 

o Göran Gustafson önskar att det skall finnas pappers- eller plastmuggar på 
toaletterna att dricka vatten ur. Styrelsen avslog förslaget. Vi har redan en 
kanna med vatten och muggar tillgängligt i spellokalen. Dessutom blir det mer 
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skräp på toaletterna. Mats föreslog att vi skulle titta på att inskaffa en 
vattenautomat ute i lokalen så att det alltid finns tillgång till kylt vatten. 

 
11. Nästa styrelsemöte 
 Styrelsen bestämde att nästa möte blir ett konstituerande efter årsmötet. Tidpunkt blir 
 torsdag 9 september klockan 17.30 
  
12. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade dagens möte för avslutat. 
 
 
 
 
 Vid protokollet    Ordförande 
 
 
 Magnus Berg    Mats Sjöberg 
 
 
 
 Justeras 
 
 
 Marie Binglöv   


